



III ТАХТАДЖЯНОВСКИЕ ЧТЕНИЯ

10 июня 2015 г.

Санкт-Петербург

III TAKHTAJAN MEMORIAL LECTURES

June, 10, 2015

St. Petersburg

Глубокоуважаем _____

Ботанический институт им. В. Л. Комарова Российской академии наук приглашает Вас принять участие в III Тахтаджяновских чтениях, которые состоятся в институте 10 июня 2015 г. (Санкт-Петербург, ул. Профессора Попова, 2. Телефон для справок 372-54-06, электронная почта binadmin@binran.ru).

ПРОГРАММА

10 июня 2015 г. (среда)

11-12 час.

Посещение могилы А. Л. Тахтаджяна на армянском участке Смоленского кладбища (отправление автобуса в 10.30 от «зеленого домика» на территории Ботанического института им. В. Л. Комарова РАН).

14 час. Зал Ученого совета

Ярмишко В. Т. (директор БИН РАН). Вступительное слово.

Чейз М. В. (Кью, Великобритания). Филогенетика и классификация покрытосеменных согласно APG: современное состояние и возможности для изучения полиплоидии и хромосомных чисел.

Соколов Д. Д. (Москва). Эволюционная морфология цветковых растений в постфилогенетическую эпоху.

Dear colleague,

Komarov Botanical Institute of the Russian Academy of Sciences invites you to take part in the III Takhtajan Memorial Lectures, which will take place in the Institute on June, 10, 2015. (Address: St. Petersburg, Prof. Popov street, 2. Phone for references (812)-372-54-06, e-mail binadmin@binran.ru).

PROGRAMME

June, 10, 2015 (Wednesday)

11 a.m.-12 a.m.

Visit to Armen Takhtajan grave on Armenian part of the Smolensk cemetery (bus will depart from the “green cottage” at the territory of the Komarov Botanical Institute at 10.30. a.m.).

2 p.m. Hall of the Council of the Komarov Botanical Institute

Yarmishko V. T. (director of the Komarov Botanical Institute). Introductory remarks.

Chase M. W. (Kew, UK). Modern angiosperm phylogenetics and the APG classification: current state and a framework for the study of polyploidy and chromosome numbers.

Sokoloff D.D. V (Moscow). Evolutionary morphology of flowering plants in post-phylogenetic time.